

No. 10921. INTERNATIONAL HEALTH REGULATIONS. ADOPTED BY THE TWENTY-SECOND WORLD HEALTH ASSEMBLY AT BOSTON ON 25 JULY 1969¹

N° 10921. RÈGLEMENT SANITAIRE INTERNATIONAL. ADOPTÉ PAR LA VINGT-DEUXIÈME ASSEMBLÉE MONDIALE DE LA SANTÉ À BOSTON LE 25 JUILLET 1969¹

WITHDRAWAL of the reservations made by the Netherlands on behalf of Surinam² in respect of articles 17 (2) and 58

RETRAIT DES RÉSERVES formulées par les Pays-Bas au nom du Suriname² à l'égard des articles 17, paragraphe 2, et 58

Notification received by the Director-General of the World Health Organization:

Notification reçue par le Directeur général de l'Organisation mondiale de la santé le :

16 March 1976

16 mars 1976

SURINAM

SURINAME

(With effect from 16 June 1976.)

(Avec effet au 16 juin 1976.)

ACCEPTANCE of the above-mentioned Regulations, as amended by the Additional Regulations of 23 May 1973²

ACCEPTATION du Règlement susmentionné, tel qu'amendé par le Règlement additionnel du 23 mai 1973²

Notification received by the Director-General of the World Health Organization on:

Notification reçue par le Directeur général de l'Organisation mondiale de la santé le :

16 March 1976

16 mars 1976

SURINAM

SURINAME

(With definitive effect from 16 June 1976.)

(Avec effet définitif au 16 juin 1976.)

APPLICATION of the above-mentioned Regulations, as amended by the Additional Regulations of 23 May 1973³

APPLICATION du Règlement susmentionné, tel qu'amendé par le Règlement additionnel du 23 mai 1973³

Came into force in respect of the following States on the dates indicated:

Entrée en vigueur à l'égard des Etats suivants aux dates indiquées :

State	Date of entry into force
Angola	15 August 1976
Cape Verde	5 April 1976
Comoros	9 March 1976
São Tomé and Príncipe . .	21 June 1976

Etat	Date de l'entrée en vigueur
Angola	15 août 1976
Cap-Vert	5 avril 1976
Comores	9 mars 1976
São Tomé-et-Príncipe . . .	21 juin 1976

Certified statements were registered by the World Health Organization on 8 November 1976.

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par l'Organisation mondiale de la santé le 8 novembre 1976.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 764, p. 3, and annex A in volumes 943 and 999.

² *Ibid.*, vol. 764, p. 3.

³ *Ibid.*, vol. 943, p. 428.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 764, p. 3, et annexe A des volumes 943 et 999.

² *Ibid.*, vol. 764, p. 3.

³ *Ibid.*, vol. 943, p. 433.